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Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
torsdag den 8. juni 2023 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Malene Vestermark, Stine Nikolajsen, 

Anders Hostrup, Janne Puggaard, 

Berit Rogarth Lassen, Gitte Quitzau 

Afbud: Jannie Aarhus, Kasper de 

Place, Gitte Petersen, Jannie 

Frandsen mødte ind til punkt 10 

Gitte Quitzau 

3. Præsentation  Kort præsentation, da alle ikke var 

tilstede på mødet i maj 

Alle 

4. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (maj)  

Karsten Høy 

5. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 
• Revision  Karsten Høy 

6. Nyt fra skolelederen At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal 

       313 + Førskole 

SFO 116 + førskolen 

• Skolepatrulje, SFO  

Brian Pedersen har taget 

opgaven. Udgangspunktet er at 

det skal løses i samarbejde med 

elever fra 6. + 7.klasse. 

• AKT, SFO 

Britta Jørgensen har meldt sig, så 

hun får uddannelsen som AKT 

vejleder. 

• Viceskoleleder pr. 1.8 

Morten Larsen Ramsing ansat pr. 

1. august 2023. 

• Mobilpolitik besluttet 

På lærerrådsmødet i tirsdags 

besluttede vi, at eleverne fra 0. – 

2.kl skal have deres mobil i tasken 

slukket.  

3. – 10.kl får skabe i deres 

klasselokaler, hvor de skal låses 

ind, og så får de dem ved endt 

skoledag. Slutter deres dag i 

faglokale eller linjefag, får de den 

udleveret inden disse lektioner. 

I SFO ligger den også slukket i 

tasken. 

• Rejsetillæg 

Gitte Quitzau er i dialog med DP 

om satserne, så de bliver ajourført 

hvert år. 

Gitte Quitzau 
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• Translokationen bliver som de 

forrige år – små familieborde. 

Først 9.kl, så 10.kl 

• Skolefest 

Sidste år med teater den dag.  

Igen med madsalg.  

Første skoledag laver vi som 

sidste år med elever fra 1. – 10.kl 

og 0.kl + forældre med velkomst 

med rød løber. Øvrige forældre 

inviteres til de sidste 45 min. 

Som noget nyt skal personalet 

præsentere hinanden i stedet for 

Gitte Quitzau. 

• Personaledag ligger i maj, når 

eleverne har forårsfri. 

• SFO- personales løn i 

skoleparthedsindsatsen er 

undersøgt.  

7. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

• Hal Nørremarkskolen 

Det er meldt ud, at den snart 

kommer til salg. Karsten Høy er 

ansvarlig i processen. 

• Næstformandsposten 

Malene Vestermark melder sig til 

posten. 

• DP har udfordringer med 

lederlønningerne. Det er 

vanskeligt at rekruttere under 

nuværende ordning.  

• Tak til Janne Puggaard for 

samarbejdet. 

Karsten Høy 

8. Gennemgang af 

rettelser til 

forretningsordenen 

 

Beslutning om evt. 

udvalg og ændringer af 

forretningsorden og 

vedtægter. 

Udvalget omkring strategi 

oprettes ikke alligevel. Se 

nedenstående. 

 

9. Bestyrelsens 

opgaver vs ledelsens 

opgaver 

At tydeliggøre hvilke 

opgaver, der er 

bestyrelsens, og hvilke 

der er ledelsens. 

• Udvalg, opdrag? 

Ledelsen har afsat 12 timer til 

arbejdet. Og fastsat 4 møder 

henover året. SFO bliver også 

fordelt i grupperne. Ledelsen og 

bestyrelsen holder sig som 

udgangspunkt ude af grupperne, 

men følger naturligvis arbejdet 

tæt, og sender information ud af 

huset, når der er nyt, så projektet 

kan følges. 

Stine Nikolajsen tilbyder sin 

hjælp, da hun har erfaring med 

processtyring. 

• Kommunikation ud af huset – 

retningslinjer og/ eller 

beslutninger 

Bestyrelsesmedlemmer skal ikke 

udtale sig. De skal henvise til 

formanden eller skolen. Så vi 

Karsten 

Høy/Gitte 

Quitzau 
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sikrer enslydende og korrekt 

information. 

• APV 

Ligger under ledelsens ansvar. 

Bestyrelsen kan følge op og skal 

informeres. 

 

Karsten Høy gennemgår 

bestyrelsens opgaver fra skolens 

hjemmeside. 

 

10. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen. 

 

Det har været et specielt halvår. 

Først afventede vi strategiprocessen. 

Så sagde Søren Ernst Lüdeking op. Nu 

er Gitte Quitzau på to poster, som 

giver travlhed.  

Foråret er altid en lidt rodet periode 

med prøver, censorater, 

overnatninger, ture mm. Det giver 

opbrud.  

 

Prøveresultaterne er gennemgående 

gode. Eleverne er generelt forberedte. 

 

OL-forberedelser i gang. Vi glæder os 

ale til den uge. 

 

SFO; 

Vi er i gang med at tænke planer om 

bedre tilbud til vores store elever.  

 

Opdragelse af forældre - rettidig 

omhu med tilmeldinger til 

feriepasning, så vi kan overholde 

overenskomsten ift. personalets 

ferieafholdelse. 

Janne 

Puggaard 

 

Berit Rogarth 

Lassen 

11. Nyt fra 

Støtteforeningen 

 Ikke noget nyt Jannie 

Frandsen 

12. Evt. 

 

 Punkter til kommende møde: 

 

 

Alle 

13. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde. 

 


